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FEWel iets overgenomen. De overige punten worden al geraakt in de notitie over PPE in bredere zin en die wil ik hier niet teveel in

mengen. Dan krijgen we twee notities met min of meer hetzelfde maar toch net andere tekst etc...
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Helder verhaal, inleiding geeft goede context, paar suggesties:
« Paragraaf discussie 3-6-12 maanden als eerste deelthema benoemen en nieuwe titel geven 'Ontwikkeling tekorten’

eo In die paragraaf ook de verwachte (wereldwijde) toename van gebruik van PBM buiten de zorg, wat gaat dat betekenen

voor beschikbaarheid in de zorg, kwaliteit van PBM’s. Heeft ministerie vanuit perspectief volksgezondheid een rol als het

gaat om veiligheid?
eo Ik mis nog een passage over (vroeg)signalering van dreigende (landelijke) tekorten, hoe kan daar sneller zicht op

komen en wat zijn mechanismen voor snelle herverdeling?
eo  Hergebruik staat nu onder “productie in NL, ik zou daar een apart thema ‘Gebruik van PBM’ maken. Gaat zowel om

gepast gebruik (verschilt nogal per zorginstelling) en hergebruik, is breder dan productie, wat vraagt dat van

zorgaanbieders.
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